
 

 

 

Zápis č. 4/2025 
z rokovania Dozornej komisie Audiovizuálneho fondu 

 
 
Miesto konania: kancelária AVF   
Dátum a čas konania:   15.04.2025 o 8:00 hod.  
 
     
Prítomní: Ing. Martin Michlo, 
Prítomní formou videokonferencie: Mgr. Paulína Szentesi, JUDr. Juraj Gajdošík 
Ospravedlnení: JUDr. Viktória Knappová 
Prizvaní hostia: Vladimír Burianek – riaditeľ fondu, Richard Ceizel - poverený zápisom z rokovania. 
 
Predseda privítal prítomných a následne otvoril 4. rokovanie Dozornej komisie v roku 2025. Pri 
prezentácii skonštatoval, že Dozorná komisia je uznášaniaschopná. Pani Knappová bola ospravedlnená 
z účasti na rokovaní. Za overovateľa zápisu navrhol p. Szentesi, ktorá s tým súhlasila. 

1. HLASOVANIE 
ZA:  3 (J. Gajdošík, M. Michlo, P. Szentesi).   PROTI:  0.   ZDRŽAL SA:  0. 
Dozorná komisia návrh schválila. 
 

Predseda predniesol návrh programu.  
 

Návrh programu: 

Otvorenie zasadnutia, voľba overovateľa zápisu, schválenie programu rokovania 

1. Návrh na zmenu a doplnenie VP AVF č. 1/2024 – Štruktúra podpornej činnosti  

2. Návrh na zmenu a doplnenie VP AVF č. 4/2018 – Zásady poskytovania finančných 
prostriedkov z Audiovizuálneho fondu 

3. Návrh na zmenu a doplnenie VP AVF č. 2/2010 – Zásady hospodárenia Audiovizuálneho 
fondu 

4. Schválenie výročnej správy a účtovnej uzávierky za rok 2024 

5. Návrh Metodiky sledovania dodržiavania limitu verejných výdavkov 

6. Pokračovanie vo vyhodnotení kontroly vyúčtovania podielu fondu z príjmov 
z obchodného zhodnotenia podporených projektov a doplnenie podkladov v projekte 
„Perinbaba a dva svety“ 

7. Pokračovanie v rokovaní o sťažnosti č. 64/2025 

8. Sťažnosť na konflikt záujmov v komisii programu 1.2 vo výzvach 6/2024 a 7/2024 (ANP) 

9. Rôzne 

 
Predseda sa opýtal prítomných, či má niekto návrh na zmenu alebo doplnenie programu.  
Predseda následne dal hlasovať o návrhu programu Dozornej komisie.   
  
2. HLASOVANIE 
ZA:  3 (J. Gajdošík, M. Michlo, P. Szentesi).   PROTI:  0.   ZDRŽAL SA:  0. 
Dozorná komisia  návrh programu schválila 
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Predseda dal hlasovať o schválení účasti hostí na rokovaní dozornej komisie v zmysle čl. 6 ods. 10 
VP AVF č. 6/2009 Rokovací poriadok dozornej komisie Audiovizuálneho fondu v znení z 
24.09.2024.  
 
UZNESENIE DK č. 14/2025 zo dňa 15.04.2025  
Dozorná komisia podľa čl. 6 ods. 10 druhá veta Rokovacieho poriadku dozornej komisie 
Audiovizuálneho fondu – VP AVF č. 6/2009 z 24.09.2024 schvaľuje účasť Vladimíra Burianka 
a Richarda Ceizela na celom rokovaní dozornej komisie dňa 15.04.2025 a zároveň schvaľuje 
účasť pani Barbory Kovarík Böhmerovej na rokovaní k bodu 4 a 5, pokiaľ dozorná komisia 
nerozhodne inak.  
 

3. HLASOVANIE 
ZA:  3 (J. Gajdošík, M. Michlo, P. Szentesi).   PROTI:  0.   ZDRŽAL SA:  0. 

Dozorná komisia návrh uznesenia schválila. 

1. Návrh na zmenu a doplnenie VP AVF č. 1/2024 – Štruktúra podpornej činnosti 2025 

 

Predseda dozornej komisie sa spýtal, či má niekto pripomienky k predloženému materiálu. Predseda 
dozornej komisie dal hlasovať o návrh tak ako bol predložený na rokovanie dozornej komisie. 

 

UZNESENIE DK č. 15/2025 zo dňa 15.04.2025 

Dozorná komisia Audiovizuálneho fondu prerokovala a schválila zmeny a doplnenia VP AVF č. 
1/2024 v znení z 28.2.2025 Štruktúra podpornej činnosti Audiovizuálneho fondu na rok 2025 v znení 
predloženom na rokovanie dozornej komisie. 

 

4.  HLASOVANIE 
ZA:  3 (J. Gajdošík, M. Michlo, P. Szentesi).   PROTI:  0.   ZDRŽAL SA:  0. 

Dozorná komisia uznesenie schválila. 

 

2. Návrh na zmenu a doplnenie VP AVF č. 4/2018 – Zásady poskytovania finančných 
prostriedkov z Audiovizuálneho fondu  
  

Predseda dozornej komisie sa spýtal, či má niekto pripomienky k predloženému materiálu. Pani 
Szentesi sa spýtala na lehotu v bode 5.4. Trojmesačná lehota bola stanovená ako všeobecne používaná 
lehota. Ďalej navrhla úpravu v bode 5.7, aby bola upravená poznámka pod čiarou č. 47, kde bude 
uvedená povinnosť administrátorky archivovať dokumenty predložené žiadateľom a aj protokol 
z platformy oversi.gov.sk. Pán Michlo upozornil na gramatickú chybu v bode 5.7. Predseda dozornej 
komisie dal hlasovať o návrh v znení zmien prerokovaných na rokovaní dozornej komisie. 

 

UZNESENIE DK č. 16/2025 zo dňa 15.04.2025 

Dozorná komisia Audiovizuálneho fondu prerokovala a schválila zmeny a doplnenia VP AVF č. 
4/2018 v znení zo 17.9.2024 Zásady poskytovania finančných prostriedkov z Audiovizuálneho fondu 
na podporu audiovizuálnej kultúry v znení zmien a doplnení prijatých na rokovaní dozornej komisie. 

 

5. HLASOVANIE 
ZA:  3 (J. Gajdošík, M. Michlo, P. Szentesi).   PROTI:  0.   ZDRŽAL SA:  0. 

Dozorná komisia uznesenie schválila. 
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3. Návrh na zmenu a doplnenie VP AVF č. 2/2010 – Zásady hospodárenia 
Audiovizuálneho fondu 

 

Predseda dozornej komisie sa spýtal, či má niekto pripomienky k predloženému materiálu. Riaditeľ 
fondu uviedol, že úpravy sú legislatívno-technického charakteru, ako je napríklad zosúladenie 
ustanovení vnútorného predpisu s jeho poverením. Pán Michlo navrhol upraviť článok 12 tak, aby bolo 
vypustené slovo „vlastné príjmy“ a ostal iba pojem „príjmy“. Predseda dozornej komisie dal hlasovať 
o návrhu v znení zmien prerokovanými na rokovaní dozornej komisie. 

 

UZNESENIE DK č. 17/2025 zo dňa 15.04.2025 

Dozorná komisia Audiovizuálneho fondu prerokovala a schválila zmeny a doplnenia VP AVF č. 
2/2010 v znení z 24.10.2023 Zásady hospodárenia Audiovizuálneho fondu v znení zmien a doplnení 
prijatých na rokovaní dozornej komisie. 

 

6. HLASOVANIE 
ZA:  3 (J. Gajdošík, M. Michlo, P. Szentesi).   PROTI:  0.   ZDRŽAL SA:  0. 

Dozorná komisia návrh uznesenia schválila. 

 
4. Schválenie výročnej správy a účtovnej uzávierky za rok 2024 

 

Predseda dozornej komisie privítal na rokovaní pani Böhmerovú a následne sa spýtal, či má niekto 
pripomienky k predloženému materiálu. Pán Michlo a pani Szentesi navrhli pridať informáciu do bodu 
4 o limitoch verejných výdavkov a jeho vplyve na hospodárenie Audiovizuálneho fondu pre rok 2025. 
Pán Michlo ešte požiadal o doplnenie informácie o stave finančných prostriedkov do bodu 3. Pani 
Böhmerová operatívne doplnila tieto informácie do Výročnej správy. Pán Michlo sa spýtal, či sa 
priestorové možnosti budú riešiť v rámci plánovaného limitu. Pán riaditeľ mu to potvrdil. Následne dal 
predseda dozornej komisie hlasovať o návrh Výročnej správy Audiovizuálneho fondu a účtovnej 
uzávierky za rok 2024 s prijatými zmenami na rokovaní dozornej komisie. 

 

 UZNESENIE DK č. 18/2025 zo dňa 15.04.2025 

Dozorná komisia Audiovizuálneho fondu prerokovala návrh Výročnej správy Audiovizuálneho fondu 
za rok 2024 vrátane účtovnej závierky za rok 2024 a podľa § 9 ods. 1 písm. c) zákona č. 516/2009 Z. 
z. o Audiovizuálnom fonde a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 
odporúča rade Audiovizuálneho fondu schváliť predložené materiály v znení pripomienok 
z rokovania dozornej komisie. Súčasne s tým ukladá predsedovi dozornej komisie JUDr. Jurajovi 
Gajdošíkovi, aby stanovisko dozornej komisie k návrhu Výročnej správy Audiovizuálneho fondu za 
rok 2024 a k účtovnej závierke predložil na rokovanie Rady Audiovizuálneho fondu. 

 

7. HLASOVANIE 
ZA:  3 (J. Gajdošík, M. Michlo, P. Szentesi).   PROTI:  0.   ZDRŽAL SA:  0. 

Dozorná komisia návrh uznesenia schválila. 

 

5. Návrh Metodiky sledovania dodržiavania limitu verejných výdavkov 

 

Predseda dozornej komisie skonštatoval, že bol predložený upravený návrh v zmysle pripomienok 
dozornej komisie z posledného rokovania. Pán Michlo uviedol, že došlo k zmene legislatívy a bude 
potrebná zmena v bode 2, preto odporúča odložiť tento bod na ďalšie rokovanie dozornej komisie, 
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kedy by už mal byť ukončený legislatívny proces a daný bod bude môcť byť upravený v súlade s novou 
legislatívou. Predseda odložil tento bod na ďalšie rokovanie dozornej komisie. 

 
6. Pokračovanie vo vyhodnotení kontroly vyúčtovania podielu fondu z príjmov 

z obchodného zhodnotenia podporených projektov a doplnenie podkladov 
v projekte „Perinbaba a dva svety“. 

 

Predseda dozornej komisie sa spýtal, či okrem podkladov bol aj sprievodný list. Riaditeľ uviedol, že 
podklady boli zaslané spolu s formálnym sprievodným listom. Predseda následne požiadal kanceláriu 
aby vyžiadala od distributéra predloženie vyúčtovaní v zmysle bodu 5.7 predloženej zmluvy 
a informáciu o hrubých výnosoch z distribúcie. Následne predseda odložil tento bod na nasledujúce 
rokovanie dozornej komisie. 

 
7. Pokračovanie v rokovaní o sťažnosti č. 64/2025 

 

Predseda požiadal riaditeľa o stručné zhrnutie stanoviska, ktoré predložil. Riaditeľ fondu vysvetlil 
postup fondu pri spracovaní, vyhodnotení a rozhodnutí o žiadosti v danej výzve a vysvetlil, že 
vzhľadom k navýšeniu rozpočtu vznikli zvyšné finančné prostriedky, ktoré prerozdelil v súlade 
s prioritami štruktúry podpornej činnosti a ďalšími vnútornými predpismi. Žiadny vnútorný predpis 
nezakazuje riaditeľovi a ani rade meniť poradie, ktoré odporučila odborná komisia, ktorá je poradným 
orgánom riaditeľa a rady fondu. Predseda sa spýtal, či má niekto otázky. Následne predseda uviedol, 
že sťažnosť považuje za neopodstatnenú. Zápisnicu o prešetrení sťažnosti navrhol predseda schváliť 
mimo rokovania dozornej komisie. P. Szentesi požiadala o vylúčenie z hlasovania kvôli možnému 
konfliktu záujmov. Sťažnosť budú vybavovať zvyšní členovia dozornej komisie. Predseda dal hlasovať 
o schválení navrhnutého postupu vybavenia tejto sťažnosti. 

 

8. HLASOVANIE 
ZA:  2 (J. Gajdošík, M. Michlo).   PROTI:  0.   ZDRŽAL SA:  0. 
Predseda využil svoje právo dvoch hlasov v zmysle ustanovení čl. 8 bod 7 rokovacieho poriadku 
dozornej komisie. 

Dozorná komisia návrh schválila. 

 

8. Sťažnosť na konflikt záujmov v komisii programu 1.2 vo výzvach 6/2024 a 7/2024 
(ANP) 

 

Predseda dozornej komisie zhrnul obsah sťažnosti a požiadal kanceláriu fondu o zabezpečenie 
stanoviska administrátorky a dotknutého člena odbornej komisie. Pani Szentesi požiadala, aby 
administrátorka uviedla, na základe akých dôvodov vyhodnotila, že nešlo o konflikt záujmov. 

 

 
9. Rôzne 

Predseda Dozornej komisie informoval členov o liste adresovanom na jeho osobu od spoločnosti 
PubRes s.r.o., kde uviedla, že posiela predmetnú žiadosť znova, napriek tomu, že kanceláriou ešte 
nebola k tomu vyzvaná. Riaditeľ uviedol, že výzva na znovu zaslanie sťažnosti bola zaslaná deň predtým 
ako boli doručené listy predsedovi rady a predsedovi dozornej komisie. Predseda jemu doručenú 
sťažnosť postúpil kancelárii na zaevidovanie a navrhol ju zaradiť do programu najbližšieho rokovania 
dozornej komisie. Predseda požiadal kanceláriu o poskytnutia uznesenia vyšetrovateľa na najbližšie 
rokovanie dozornej komisie. Riaditeľ informoval, že spoločnosť PubRes s.r.o. sa v rámci info zákona 
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dotazovala na uznesenie vyšetrovateľa. Fond jej odpovedal v súlade s ustanoveniami predmetného 
zákona, že uznesenie vyšetrovateľa jej nemôže poskytnúť. 

 

Po tomto bode bolo rokovanie dozornej komisie ukončené. 

 

Nasledujúce rokovanie bude 13.05.2025 o 8.00 hod. 

 

Zapísal: Mgr. Richard Ceizel     .............................................. 
 
Bratislava  24.04.2025 
 
 
Overovateľ zápisu: Mgr. Paulína Szentesi   ................................................  
 
 
 
JUDr. Juraj Gajdošík, predseda Dozornej komisie ................................................ 


